
Styrelsemöte med Nyköpings Frisksportklubb 2010-08-30 kl 18:00, 
Frisksporttorpet
Protokoll 3:2010 Sida 1(3)

Närvarande: Lena Tholse Conny Blomgren Marcus Rosenlind
Magnus Karlsson Bosse Röjder Irene Larsson (adjungerad)
Birgitta Andersson (del av mötet)

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena öppnade mötet ca 18:05.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Conny till justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den föreslagna dagordningen godkändes.

4. Föregående mötes protokoll.
Föregående styrelseprotokoll lästes upp och kommenterades.

5. Protokolljustering
Föregående styrelseprotokoll skrevs på.

6. Ekonomirapport från kassören – via Bosse eftersom Bernt var bortrest.
Bosse redovisade halvårsbokslutet, samt några transaktioner under juli-augusti.

• Halvårsresultatet slutar på -9 500 kr, vilket är 6 000 kr sämre än budget. Intäkterna 
var 4 000 kr mer än budget, men det åts upp av utgifterna som 10 000 kr över budget. 
Den stora skillnaden förklaras av att vi anlade en ny Beachplan i början på 
sommaren, vilket vi inte hade budgeterat för.

• Under juli och augusti hade vi fått nya intäkter på 47 500 kr och nya utgifter 45 500 
kr. Eventuellt har vi en obetald faktura på 4 000 kr som skall adderas till detta.

Sammanfattningsvis så är intäkterna de första 8 månaderna drygt 150 000 och det 
ekonomiska läget bedöms vara under kontroll.

7. Frågan om träningsavgiftens storlek. 
Våra hallhyror har ökat kraftigt de senaste åren, genom utökade tider. Bosse visade en 
sammanställning över medlemsavgifter, träningsavgifter och hallhyror för volleyboll resp 
trampolin. Det beslöts att inte ändra träningsavgifterna. 

8. Rapporter från vårens och sommarens aktiviteter
• Birgitta och Robin startade ett projekt i Oppebyskolan sent på våren för att locka 

högstadieungdomar till volleybollen. Det var till att börja ett stort intresse från eleverna, som 
dock inte riktigt vågade/hade tid att delta i så stor utsträckning. Däremot engagerade sig flera 
lärare i projektet som finansierades av Idrottslyftet.

• Beachskolan anordnades i år igen, med lyckat resultat. Robin var ledare med Ida som 
biträdande ledare och Linus som speciell gästtränare. Idrottslyftet stod för 11 000 kr och 
Nyköpings kommun betalade 12 000 kr.

• Klubben anlade i månadsskiftet maj/juni en ny Beachplan vid Torpet. Grävning gjordes av 
Anitas make, sanden kostade 21 000 kr varav Nyköpings kommun betalade 13 000 kr. Till 
hjälp att flytta och fördela sanden hade vi en lastare från Lasse Larsson Lundaskog AB.

• Klubben stod, under ledning av Peter Tholse och Irene Larsson, för arrangerandet och 
genomförandet av volleybollturneringarna vid Frisksportlägret, med mycket lyckat resultat.

• Cirkusskolan genomfördes i Nyköping av Sörmlands Frisksportdistrikt regi vecka 32.
• Vecka 33 medverkade klubben med ”prova-på-volleyboll-aktivitet” under IFK:s 

sommaridrottskola. Robin och Birgitta var ledare, och aktiviteten lockade 20-30 
intresserade. 

• Klubbens satsning ”Beachtoppen”, där man samlar individuella poäng genom att spela 
Beach-turneringar på tisdagar har varit lyckad och lockat många spelare. Sista omgången blir 
31 augusti.
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9. Trampolinträning.
Marcus har meddelat att han kan tänka sig att starta en ny grupp med unga nybörjare, om det 
går att få fram en lämplig halltid. Lena har skickat en förfrågan om det går att hyra hallen 
från 17 någon dag till Rosvalla. I anant fall så kan gruppen använda en av de tider som vi 
redan har bokade (mån eller ons). Marcus och Lena bestämmer när de fått besked från 
Rosvalla.
För övrigt så har trampolingruppen krympt, och det är nu bara en handfull aktiva 
medlemmar. För närvarande så är Marcus ensam ledare. Vi hoppas att nybörjarsatsningen 
kommer att ge ett tillskott så småningom.

10. Motionsvolleyboll och volleybollträning under kommande läsår.
Tider och hallar är bokade. Vi har skurit ned litet på  söndagstiden i Tessinskolan, och 
tisdagstiden på Långbergsskolan. För träningen för div 3-lagen, damer och herrar, så har vi 
lyckats boka Skavstahallen på torsdagskvällar.

11. Seriespel
Spelschemat för damerna är klart, återstår att spika exakta tider/hallar. För herrarna är inget 
klart ännu, det ser ut att kanske bli endast 3 lag i serien, och i så fall kanske man kommer att 
köra ”sammandrags-tävlingar” i stället för traditionell serie. Flickorna tar nu steget upp till 
6-manna, i och med att de går upp i klassen UF-17.

12. Nya tränings/lekgrupper
Theodor har satt igång planeringen för en lekgrupp med bollinslag för de allra yngsta 
klubbmedlemmarna.

13. Skolaktiviteter
Det finns intresse både från skolor i Nyköping och från Volleyboll-distriktet för fortsatta 
aktiviteter för eleverna. Det förutsätter att Birgitta eller någon annan får tid till det.

14. LONA
Kommunen har fått pengar från länsstyrelsen för projektet ”Informations- och 
kunskapsspridning på Västra Hållet”. Det första delprojektet har startats – en arboretumstig 
vid Frisksporttorpet. Sven är ansvarig för det arbete som klubben skall stå för.

15. Tipspromenaderna
För att avlasta de som sköter Tips- och Bingopromenaderna så har Lena gjort i ordning en 
lista där medlemmarna får anteckna sig för en söndag var, då de kan ställa upp och hjälpa 
till. Irene sköter om listan. Premiär för hösten blir 5 september – då är Bernt borta, och 
ersätts av Eero och Ritva.

16. Kurs i hemsidehantering
Det är önskvärt att fler delar på uppdateringen av den nya hemsidan. Någon i varje grupp 
borde gå på den utbildning som arrangeras. Kursutbudet för hösten är på gång, 
förhoppningsvis kommer det någon kurs i närområdet.

17. Höstfest?
Vi funderar på om vi skall ha någon gemensam aktivitet i höst – det har ju varit svårt tidigare 
att samla folk. Vi försöker hitta en dag och aktivitet som kan locka medlemmarna.

18. Rapport från sektionerna 
Denna punkt hoppades över denna gång. Föregående punkter har avhandlat det mesta.

19. Kvalitetssäkring av klubben
Inget gjort sedan förra mötet.

Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - -
Bo Röjder Lena Tholse Conny Blomgren
Sekreterare Ordförande Justeringsman
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20. Övriga frågor
Inga ytterligare frågor togs upp.

21. Datum för nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir 27 september kl 18:00. Plats: Frisksporttorpet.

22. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  20:45

23. Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - -
Bo Röjder Lena Tholse Conny Blomgren
Sekreterare Ordförande Justeringsman


